
Referat från FörsäkringsMedicinska Sällskapets ordinarie 
styrelsesammanträde den 13 mars 2007 hemma hos Pelle, för övrigt den 
varmaste marsmåndagen på mycket, mycket länge. 
 
Vid mötet deltog Johan Holmgren, Föreningshuset AB. 
 
Johan presenterade Föreningshusets olika möjligheter förutom de tjänster vi 
redan köpt, bl a utskick av årsavgifter, välkomstbrev till nya medlemmar mm. 
En stor del av diskussion handlade naturligtvis om ekonomi och vårt 
medlemsregister som måste uppdateras.  
 
Efter att Johan gått fortsatte mötet med godkännande av tidigare protokoll. 
 
Ekonomin behandlades och bl a så diskuterade vi inköp av högtalar-/konferens- 
telefon för att Mats och Christer ska kunna delta i sammanträdena, de gånger de 
personligen inte kan närvara. 
 
Två nya medlemmar godkändes och de senaste nya medlemmarna kommer att få 
ett nyhetsbrev. 
 
Christer kunde tyvärr inte närvara men Pelle skulle checka av vårmötet, som är 
den 26 april kl 17.00 på AFA, med honom  
 
För något år sedan skickade styrelsen ut en enkät till medlemmarna och 
resultatet av den kommer att behandlas på styrelsens arbetsseminarium 27-28/4. 
Där kommer vi också att diskutera innebörden av uppdragen inom styrelsen 
samt uppdatera medlemsregistret och planera för framtida aktiviteter. 
 
 
Stockholm den 18 mars  
Bengt Samuelsson 
sekr 


